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23-03 -2923-03 -2923-03 -2923-03 -29
Närvarade: Michel V, Gunilla, Eva, Johan, Peter v S, Åsa.

Förhindrade: Lise, Michel L.

1. Mötet öppnades och ordförande hälsade den nya styrelsen välkommen.

2. Föregående mötesprotokoll genomgånget och lagt till handlingarna.

3. Ekonomi.  Fakturor för medl.avg. klara för utskick. I övrigt inga stora förändringar.

4. Uthyrning. Många bokningar ända fram till september vilket gläder oss.

5. Genomförda aktiviteter.

Julgransplundring – genomförd helt enl. traditionen. Ca 40 barn o vuxna dansade ut julen.

Årsmöte hölls 5 mars. Verksamhetsberättelse, verks.plan och ekonomisk redovisning finns att 

läsa på hemsidan.

Ordförande har deltagit vid BR:s distriktsstämma i Region Stockholm. Punkter/frågor som 

togs med från mötet till styrelsen:

• Försäkring – ”Säker gård”

• Nationell träff i Visby

• Kulturbygdsturne´n - få tillfällen kvar, ev. 14/5

• Boverket – ansökan senast 15/9

• Elstöd – nu även till föreningar – ansökan hos Försäkringskassan fr.o.m. maj-23

• ”Bygdegård i kristid” – samlingspunkt, del i civilförsvaret.

Barnteater - i år var det Törnrosa som spelades för ca 40 pers.

6. Kommande aktiviteter.

Plantbytardag – tis. 23/5 kl. 16 -18.

Midsommar. Ansvarsområden :

• Lotterier – Peter Rimbe

• Servering – Gunilla

• Musiker och dansledare - ?



• Inköp – Åsa

• Björkar och ris – Gunilla/Gunnar Bergsten.

Med hänsyn till de risker det innebär och med de ändrade förhållanden för parkering 

som bygget av det nya bostadsområdet vid IP inneburit, kommer inga skrindor att 

köras i år vilket är ett sorgligt men nödvändigt och noga övervägt beslut. Ett förslag är

att i stället anordna ett ”promenadtåg” längs gångväg, från Kullaområdet, lite som 

forna tiders fackeltåg till Valborgselden.

Dags att börja bjuda in funktionärer!

7. Reparationer. Ev. ansökan till Boverket senast sept. för bidrag -24

8. Övrigt. Peter R och Lotta har avtackats efter lång, trogen och mycket uppskattad tjänst i 

föreningsstyrelsen.

Peter inbjuds till nästa möte, för konsultation inför midsommar.

9. Nästa möte hålls 26/4 kl.18.30

10. Mötet avslutades.

……………………………………………….. …………………………………………………..

Åsa Westberg Michel Vulic

Sekreterare justeras




